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Z povolených zdrojů

Víte, proč se rvou české pojišťovny o ukrajinské
uprchlíky a kdo to za ně platí?

skrytapravda.cz/z-domova/1542-vite-proc-se-rvou-ceske-pojistovny-o-ukrajinske-uprchliky-a-kdo-to-za-ne-plati

Kolik Ukrajinců přišlo do Čech? Podle oficiálních statistik nyní na území
přebývá asi 1,1 milionu ukrajinských uprchlíků k 25. 9. 2023!!! Myslíte,
že náklady za ně hradí Ukrajina?

Ukrajinci nad zlato. Zdravotní pojišťovny se perou o ukrajinské
pojištěnce

Důvodem je – možná překvapivá – skutečnost, že uprchlíci jsou pro
pojišťovny velmi lukrativními klienty.

Hádejte, kdo ten masakr nepracujících Ukrajinců platí, vážení čeští
čtenáři? Náklady na léčbu ukrajinských uprchlíků se podle odhadů
Všeobecné zdravotní pojišťovny vyšplhají na 7,1 miliardy korun ročně.
Ti, co pracují prý vrátí asi 1 miliardu. To říkal předseda správní rady
VZP a poslanec KDU-ČSL Tom Philipp.

https://skrytapravda.cz/z-domova/1542-vite-proc-se-rvou-ceske-pojistovny-o-ukrajinske-uprchliky-a-kdo-to-za-ne-plati
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Jak Válek zdůvodňuje masakry v nedostatku léků pro české občany?
Zdravotní pojišťovny sdružené ve Svazu navrhují, aby se platby a
odvody za ukrajinské pojištěnce plně přerozdělovaly mezi všechny
pojišťovny.

Tito pojištěnci mají významně menší náklady, ale úspora zůstává
prakticky jen VZP. To pak vytváří pak na trhu miliardové rozdíly.

To není dezinformace. To je oficiální tisková zpráva:

Svaz zdravotních pojišťoven ČR (Svaz zdravotních pojišťoven ČR)

U ostatních pojištěnců se příjmy podle skutečné nákladovosti
přerozdělují a postupně upravují už řadu let. Zhruba 80 % nově
příchozích z Ukrajiny bylo zapsáno k VZP, zejména proto, že zpočátku
k registračním místům měla jako jediná přístup. Pokud tito lidé pracují,
platí stejné odvody jako místní, pokud nikoli, jsou vedeni jako státní
pojištěnci.

Narozdíl od českých občanů se ale u plateb za Ukrajince neprovádí
přerozdělení podle jejich skutečných nákladů, ale podle nákladů
obvyklých u českých pojištěnců. Skutečná nákladovost pro touto velkou
skupinou pojištěnců je však úplně jiná. Průměrné čerpání zdravotní
péče u uprchlíka z Ukrajiny se z různých důvodů pohybuje jen kolem
třetiny průměrného čerpání českého pojištěnce. Rozdíl pak zůstává
dané pojišťovně a vylepšuje její bilanci.

Stávající systém přerozdělení by měl zajistit pro každou pojišťovnu co
nejlepší shodu objektivně správného ocenění nákladů a podílu na
celkových příjmech. „Úhradová vyhláška pro rok 2024 počítá s
deficitem 9,2 miliardy korun. Ten je mezi pojišťovny rozdělen
nerovnoměrně zejména proto, že bilanci VZP uměle vylepšuje
nesprávně oceněná nákladovost za Ukrajinské uprchlíky, a to
zhruba o pět miliard ročně.

https://www.kurzy.cz/zpravy/?Writer=317
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Tyto rozdíly by nové přerozdělení mělo rychle narovnat. Bez korektního
rozdělení zdrojů si nelze férové podmínky mezi pojišťovnami
představit.“ říká Ladislav Friedrich, prezident Svazu zdravotních
pojišťoven.

Asi víc není, co dodat.
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